
NDW HIGH SPEED SORTER

PRODUCT SPECIFICATIONS     PERFORMANCE
• Build-in height:  200 mm    • Up to 6500 packs p/h depending of product size 
• Disc diameter:  184 mm     • -90 to +90 degrees in 0.3 seconds
• Availlable lenghts: 200-400-600 mm   • Min. product size:  100x100 mm
• Availlable widths: 400-600-800-1000 mm   • Max. product size depending amount of modules
• 24V logic and drive system     • Min. product weight: 50 gr.
• Lightweight robust aluminium construction   • Max. product weight: 40 Kg.
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The highspeed sorter is a modular sorter concept that is the most versatile in it’s category. It can sort up to 6500 packs 
per hour depending on product size and weight. With a 24v drive in each of the discs that can be serviced through a 
“quick release” action. The sorter can be controlled with NDWs controller range but is not limited to NDWs tech only. The 
modular design allows for third party controllers to be used.

Der Hochgeschwindigkeitssortierer ist ein modulares Sortierkonzept, das das vielseitigste in seiner Kategorie ist. Er kann 
bis zu 6500 Packungen pro Stunde sortieren, je nach Produktgröße und -gewicht. Das ist möglich durch einen 24V Antrieb 
in jeder der Scheiben. Durch unser “Quick Release” ist ein schneller und einfacher Zugriff und somit eine vereinfachte 
Wartung möglich. Der Sorter kann mit der NDW-Steuerungspalette gesteuert werden, ist aber nicht auf die NDW-Technik 
beschränkt. Der modulare Aufbau ermöglicht den Einsatz von Steuerungen anderer Hersteller.

6500 PACKS PER HOUR

“QUICK RELEASE”

WEIGHTS UP TO 40 KILOGRAMS

-90 TO +90 DEGREES IN 0.3 
SECONDS

LIGHTWEIGHT & ROBUST 
CONSTRUCTION
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